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Pan
Robert Pawlak 
Radny 
Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego złożoną w dniu 5 lipca 2022 r. 

dotyczącą potrzeby usytuowania stacji rowerowych Łódzkiego Roweru Publicznego 

(ŁRP) przy Stawach Jana oraz Młynku informuję, że w ramach obowiązującej umowy 

w Wykonawcą pula 150 stacji rozmieszczonych w przestrzeni miejskiej została 

wyczerpana. W miarę możliwości budżetowych miasto dokłada starań w celu 

zoptymalizowania ich rozmieszczenia. Obecnie polega to na ich przenoszeniu 

z miejsc, które wykazują słabe zapotrzebowanie do lepiej rokujących lokalizacji. 

Głównym kryterium wyboru jest gęstość zaludnienia, co oznacza, że stacje 

w pierwszej kolejności są umieszczane na dużych osiedlach mieszkaniowych oraz 

w centrum miasta. Po zakończeniu obecnej umowy, która obowiązuje do 2024 r., 

nie wyklucza się uwzględnienia w następnym przetargu rozbudowy systemu ŁRP 

o kolejne stacje rowerowe.  

Wojciech ROSICKI
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